

Since I was born

Margaux
Blanc
4 ans 7 mois

Since I was born

Since I was born, the world has changed a lot. There was, September 11th 2001, a day when two airplanes crashed into the Twin Towers in New York. And there has been a lot of kidnappings. From here, we could say the world is a worse place, but there also has been a lot of good times too. Like, the election of Nelson Mandela and Barack Obama (two men who will make history). Also, more and more people have been donating to charity or going to unfortunate countries to help the children and parents. So since I was born, I guess we could say the world has changed in both good and bad ways.

One of my biggest regrets is not being a celebrity. When you're a celebrity, you have a lot of money, and I would give it to charity. To the unfortunate ones, I really hope one day, everyone in the world could eat and drink what they want whenever they want.

Dear reader, I just want to say, "CO-FIGHT-WIN" Co, take the opportunities that come to you and do not miss a chance to follow your dreams. Fight, against all the hard moments that will eventually come to you. Win, accomplish the things you want, follow your dreams and always try to be a better person.

Margo's original text rewritten by her younger sister Floriane.

Depuis que je suis née,

Depuis que je suis née, le monde a changé.

Il y a eu le 11 Septembre 2001, jour où deux avions se sont écrasés sur les tours jumelles à New York. Il y a eu aussi beaucoup de kidnappings.

On pourrait alors penser que le monde ne tourne pas rond mais il y a eu aussi beaucoup de bons moments, comme l'élection de Nelson Mandela ou celle de Barack Obama (deux hommes qui marqueront l'histoire).

Aussi, de plus en plus de personnes font des dons à des associations, ou encore, se rendent dans les pays défavorisés pour aider les enfants et leurs parents.

Depuis que je suis née, je pense que l'on peut dire que le monde a changé à la fois en bien et en mal.

Un de mes plus grands regrets est de ne pas être une célébrité. Quand on est célèbre, on a beaucoup d'argent : je l'aurais donné à des associations, aux plus défavorisés.

J'espère vraiment qu'un jour tout le monde pourra manger à sa faim et faire ce qu'il a envie.

« Cher lecteur, je veux juste dire : Vas-y. Bats-toi. Gagne. »

Vas-y, saisis les opportunités qui se présentent, ne manque pas une chance de réaliser tes rêves. Bats-toi contre tous les moments difficiles qui t'arriveront. Gagne, accomplis les choses que tu veux, réalise tes rêves et essaye toujours d'être une personne meilleure. »

Texte de Margo recopié par sa sœur, Floriane